

REACH Supplier declaration for SVHC substances

within the meaning of the European Chemicals Regulation (EC) No. 1907/2006 on the registration, evaluation, approval and restriction of chemical substances (REACH) on the use of substances of very high concern (SVHC) in articles.

The Manufacturer: Crane Process Flow Technologies GmbH
Heerdter Lohweg 63-71, D-40549 Düsseldorf

declares that the series-produced pumps, pulsation dampers and pneumatic actuators

Designation: DEPA Air Operated Double Diaphragm Pumps
DEPA active Pulsation dampers
ELRO Peristaltic Pumps
REVO Pneumatic Actuators

no so-called candidate substances (SVHC), contained in a product in a concentration of more than 0.1 percent by mass (REACH Regulation, Article 33).

The list of candidates is regularly expanded and published by the European Chemicals Agency (ECHA).

Our information is based on statements from our suppliers as well as partial material declarations and analyzes and refer to the list of candidates as of: 07/2019.

In order to continue to fulfill our obligations towards you in accordance with Art. 33 Para. 1 REACH, we are monitoring the further development of the information obligations with regard to our products. We will inform you about any changes to the candidate list that are relevant to our products

Place / Date: Düsseldorf, 23.12.2019



Signature of manufacturer:

Information on signatory: i.V. Ralf Rennwanz, Quality + EHS Manager

REACH Lieferantenerklärung zu SVHC-Stoffen

im Sinne der Europäischen Chemikalienverordnung (EG) Nr. 1907/2006 zur Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung chemischer Stoffe (REACH) über die Verwendung von besonders besorgniserregenden Stoffen (SVHC = substance of very high concern) in Erzeugnissen.

Der Hersteller: Crane Process Flow Technologies GmbH
Heerdter Lohweg 63-71, D-40549 Düsseldorf

erklärt, dass die serienmäßig produzierten Pumpen, Pulsationsdämpfer und Pneumatischen Schwenkantriebe

Bezeichnungen: DEPA Druckluft-Membranpumpen
DEPA Aktive Pulsationsdämpfer
ELRO Schlauchpumpen
REVO Pneumatische Schwenkantriebe

keine sogenannten Kandidatenstoffe (SVHC), in einer Konzentration von mehr als 0,1 Massenprozent in einem Erzeugnis enthalten (REACH-VO, Artikel 33).

Die Kandidatenliste wird von der Europäischen Chemikalienagentur (ECHA) regelmäßig erweitert und veröffentlicht.

Unsere Informationen beruhen auf Erklärungen unserer Zulieferer sowie teilweise Materialdeklarationen und Analysen und beziehen sich auf die Kandidatenliste Stand: 07/2019.

Um auch zukünftig unsere Verpflichtungen Ihnen gegenüber nach Art. 33 Abs. 1 REACH zu erfüllen, verfolgen wir die weitere Entwicklung der Informationspflichten in Bezug auf unsere Produkte. Bei für unsere Produkte relevanten Änderungen der Kandidatenliste werden wir Sie hierüber zeitnah informieren.

Ort / Datum: Düsseldorf, 23.12.2019



Hersteller-Unterschrift:

Angaben zum Unterzeichner: i.V. Ralf Rennwanz, Quality + EHS Manager